
Referat af bestyrelsesmøde 8. oktober 2015.

Til stede: Ellen Nielsen
Ole Gold
Claus Wigen
Ana Chirita
Leif Pedersen
Jytte Eltang (referent)

1.  Eventuelle tilføjelser til sædvanlig dagsorden.
Ingen.

      
2.  Bemærkninger til seneste referat.

Ingen.

3.  Meddelelser o.a.
De 10 nye jakker er modtaget.  En jakke er udleveret.  Resten tages med til
medlemsmødet 11.10.  Bestilling kan ske ved løbet.

4.  Afholdte arrangementer.
1.    Efterårsløbet 5.9.  Det var et godt, men vådt løb.
      Vi drøftede de efterfølgende kommentarer til udstyr og bemanding og besluttede
      at evt. tage det op sammen med arrangørerne ved næste løb.
2.   Divisionsmatch 20.9. og op/ned-match 27.9.  Armene kan næsten ikke komme ned!
      Det er dejligt at konstatere, at når det gælder, er der stor opbakning.

5.  Kommende arrangementer.
1.   Årets klubmesterskab 11/10 ved OK Skærmens løb i St.Hareskov.  
      FSK-løberne skal starte kl. 10.00-10.45.  Ellen sender deltagerne en mail herom og
      om tidsrum mellem starterne.
2.   Ana og Claus tager sig af resultatberegningerne efter Karl Aages opskrift.  Claus 
      sørger for præmier.
3.   Medlemsmødet i Hareskovhallen.  Ole sørger for drikkevarer både på stævnepladsen

       og til medlemsmødet.  Ana og Jytte køber maden.  Vi drøftede emner til mødet, bl.a.
      indslag fra Karl Aage om holdkonkurrence.
4.   Høst Åben 24.-25.10.  Der er 11 tilmeldte, og Kurt har sørget for husly.
5.   Julefrokost.   Vi foreslår 21.11. eller 28. 11. og efterlyser arrangører på medlems-
      mødet.  Hans-Ole har udtrykt interesse igen i år.
6.   Årsmøde.  Datoen blev fastsat til 26.1. kl. 17.30.  Mødetidspunktet vendes på

       medlemsmødet.
          
6.  Nye bestyrelsesmedlemmer.

Ole ønsker at blive afløst som kasserer, så ny kasserer og evt. nyt bestyrelsesmedlem
efterlyses.

7.  Økonomi.
Ole fremlagde foreløbigt regnskab.  Der er ikke stort behov for nyt IT-udstyr. 
Der er penge nok til uddannelse af fx stævneledere.

Medlem af:
FSKBH under Firmaidrætten og
DOF under DIF.

FSK Orientering
Firmaidræt StorKøbenhavn Orientering



8.  Eventuelt.
1.   Karl Aages forslag til elektronisk indmeldingsblanket blev vendt.  Ole svarer Karl
      Aage.
2.   Der har været et spørgsmål om kontingent-betaling ved længere ophold i udlandet.
      Bestyrelsen er enige i fritagelse og tilpasser den aktuelle betaling.  

8.  Næste møde.
Næste møde aftales senere. 

12. oktober 2015.          


